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Потпредседник Српске напредне странке (СНС) и градоначелник Новог Сада Милош
Вучевић рекао је да су "проблеми због неувођења санкција Русији све већи, као и
отворени притисци, претње и како је рекао "перфидна условљавања и разне политичке
замке".

  

  

„Ја верујем да ће Србија успети да одржи овај курс, да остане да седи на својој столици,
да сачува сопствене интересе, и да се одупре све већој хистерији против свега руског“,
рекао је Вучевић за Ало.

  

На питање ко ће наследити Александра Вучића на челу СНС, он је рекао да ће „о томе
одлучивати на органима странке“.
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"Знамо сви шта је председник Вучић најавио, али исто тако мислим да се велика већина
напредњака не слаже с таквом његовом одлуком, ја први", рекао је Вучевић.

  

(Бета)
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